

GUOTAI JUNAN SECURITIES (HONG KONG) LIMITED 27/F., LOW BLOCK, GRAND MILLENNIUM PLAZA, 181, QUEEN'S ROAD, CENTRAL, HONG KONG TEL: (852) 2509-9118 FAX: (852) 2509-0030

致國泰君安証券(香港)有限公司------營運部

日期:10/03/2022

]現要求行使 股 本人 _____ [客戶編號: 08566 中國信息科技股權。

★ 註明 每2股正股供1股股權,供股價 0.150元

**** 截止供股日期為 21/03/2022 (下午 12:00 前) ,請於此日期前電郵 dividend@gtjas.com.hk 至營運部收, 並致電(852) 2509-7556 確認收妥表格,及請於到截止日前確保帳號內持有所需資金。若於到期日前仍未收到閣下之回覆,將被視為放棄 參與是次行使之建議。若有任何損失,本公司概不負責。

I/We	[Client Number:] wish to take up	_ Shares
of #08566 CHINA INFO TECH	I RTS		

★ Remark 1 Rights shares for 2 shares held at Subscription Price HKD0.150 / Rights share

**** If you would like to subscribe the above offer, please notify Operations Department by return email: dividend@gtjas.com.hk on or before (21/03/2022, before 12:00PM), also please ensure the receipt of form by contact (852) 2509-7556. Besides, please ensure there is enough balance in client account for the subscription. In the absence of a reply from you by (21/03/2022, before 12:00PM), it is deemed that you do not wish to subscribe the rights shares and no subscription will be executed on your behalf. In such event, we will have no liability or obligation for any loss arising out of the fact that no subscription is executed on your behalf.

客戶簽署 (Client Signature) 日期 (Date):

FOR OFFICIAL USE ONLY	
	HKD0.150/Right Share
Approved by	
Signature verified by	